No. 8791. PROTOCOL RELATING TO THE STATUS OF REFUGEES. DONE AT NEW YORK ON 31 JAN-UARY 19671

Nº 8791. PROTOCOLE RELATIF AU STATUT DES RÉFUGIÉS. FAIT À NEW YORK LE 31 JANVIER 19671

ACCESSIONS

Instruments deposited on:

5 November 1969

FEDERAL REPUBLIC OF GERMANY (With a declaration that the Protocol shall also apply to Land Berlin with effect from the date on which it enters into force for the Federal Republic of Germany.)

10 November 1969 ETHIOPIA²

ADHÉSIONS

Instruments déposés les:

5 novembre 1969

RÉPUBLIQUE FÉDÉRALE D'ALLEMAGNE

(Avec une déclaration aux termes de laquelle ledit Protocole s'appliquera également au Land de Berlin à compter du jour où il entrera en vigueur à l'égard de la République fédérale d'Allemagne.)

10 novembre 1969

ETHIOPIE²

¹ United Nations, Treaty Series, vol. 606, p. 267; for subsequent actions, see annex A in volumes 609, 610, 613, 617, 619, 635, 636, 638, 640, 642, 645, 648, 649, 651, 655, 656, 660, 667, 674 and 691.

² See p. 319 of this volume the reservation and declaration made by Ethiopia upon accession to the Convention of 28 July 1951 relating to the Status of Refugees.

¹ Nations Unies, Recueil des Traités, vol. 606, p. 267; pour les faits ultérieurs, voir l'annexe A des volumes 609, 610, 613, 617, 619, 635, 636, 638, 640, 642, 645, 648, 649, 651, 655, 656, 660, 667, 674 et 691.

² Voir p. 319 du présent volume les réserve et déclaration formulées par l'Ethiopie lors de son adhésion à la Convention du 28 juillet 1951 relative au statut des réfugiés.